
Thu, 4 Apr 2024 09:34:40 +0200
< @wijkbijduurstede.nl>

@provincie-utrecht.nl>
RE: Vragen rondom bevoegd gezag/kansrijke gebieden voor wind

Hallo

Groet,

Hierbij de antwoorden op de vragen die je had gestuurd. Heb je hier voldoende aan? Als er n.a.v. de antwoorden 
hieronder nog vragen zijn laat maar weten!

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

6. Wat gebeurt er als gemeenten wachten met hun keuze voor het bevoegd gezag tot de provincie definitieve gebieden 
heeft aangewezen voor wind? Blijft het bevoegd gezag dan definitief bij de provincie?

5. Welke acties vallen allemaal onder de verantwoordelijkheid van het bevoegd gezag?
Besluiten over de ruimtelijke toestemming (omgevingsplan, BOPA, projectbesluit), onderliggende vergunningen en tot op zekere 
hoogte het participatieproces.

4. Wat kan een gemeente inbrengen wanneer de provincie bevoegd gezag blijft/is? Kan een gemeente dan wel 
bijvoorbeeld kaders meegeven (in overleg)? De letterlijke vraag: Is er nog enige invloed weggelegd voor de raad/het 
college indien de provincie het bevoegd gezag over zal nemen? Welke sturing is er mogelijk door de gemeente Wijk bij 
Duurstede in dit geval?

De provincie zal in afstemming blijven met de gemeente. Indien de gemeente de provincie verzoekt om een 
projectbesluit te nemen, kunnen vooraf in overleg bepaalde randvoorwaarden meegegeven worden. Indien de 
gemeente dit verzoek niet doet en de provincie besluit toch een projectbesluit te nemen, zal er afstemming zijn met 
de gemeente, maar is het niet mogelijk om randvoorwaarden mee te geven.

1. Waarom zou de provincie het bevoegd gezag voor windturbines over willen dragen aan gemeenten? Wat is hiervoor de 
motivatie?

Indien een gemeente concrete en uitvoerbare plannen heeft gaat de voorkeur uit naar het overlaten aan gemeenten. 
Zoals opgenomen in het Coalitieakkoord 2023-2027, is de provincie terughoudend in het toepassen van een 
projectbesluit en als een gemeente het zelf wil, zal daar in principe ook gehoor aan gegeven worden. Op deze manier 
kunnen gemeenten zelfde rol van bevoegd gezag oppakken en het lokale proces zo goed mogelijk inrichten.

2. Hoeveel ambtelijke capaciteit is er ongeveer nodig bij gemeenten wanneer zij het bevoegd gezag op zich nemen ? 
(Misschien heb jij hier ervaringen mee/kennis van). Er is veel twijfel of hier überhaupt genoeg ambtelijk capaciteit is om 
een eventueel windtraject te doorlopen.

a. Ondersteunt de provincie gemeenten die bevoegd gezag op zich nemen bij trajecten?
De provincie ondersteunt gemeenten hierin. Per gemeente moet gekeken worden wat hier de beste manier voor is. 
De meest voor de hand liggende vorm is inzet van capaciteit.

3. Wat zijn de financiële consequenties als gemeenten het bevoegd gezag op zich nemen ? Kost dit geld of levert dit juist 
geld op? Heb jij daar ervaringen mee of kennis van?

Het is mogelijk om redelijke plan kosten (waaronder ambtelijke capaciteit) die gemaakt worden middels anterieure 
overeenkomst te verhalen op de initiatiefnemer. Ook worden er leges geheven voor het in behandeling nemen van de 
vergunningaanvraag. Afhankelijk van hoe de legesverordening in elkaar steekt zou het kunnen dat voor het 
windproject hogere leges geheven worden dan de daadwerkelijk gemaakte kosten. Die kunnen dan weer andere 
vergunningprocedures dekken waarbij er juist meer kosten gemaakt worden. Bij lokale initiatieven zoals 
energiecoöperaties ontstaat soms wel de vraag om (een van de) leges later te kunnen betalen zodat zij lokaal 
eigendom kunnen organiseren.
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< @wijkbijduurstede.nl>Van:

@provincie-utrecht.nl>
Onderwerp: Vragen rondom bevoegd gezag/kansrijke gebieden voor wind

Hallo

Ik heb de volgende vragen op basis van wat leeft in onze raad:

1.

2.

3.

4.

Ik hoop dat je ons kunt helpen met deze vragen!

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

5.
6.

Wij hebben (informeel) een aantal vragen vanuit onze raad ontvangen over de kansrijke gebieden voor wind en specifiek over 
de rol van bevoegd gezag. Om deze te beantwoorden ga ik een memo schrijven over de verschillende scenario's/keuzes die de 
raad kan maken omtrent het kansrijke gebied in Wijk bij Duurstede.

Indien er geen besluit wordt genomen door gemeenten, voldoet dit niet aan de oproep zoals gevraagd in de brief aan 
gemeenten. De provincie zal er in dat geval dan ook vanuit gaan dat er geen besluit over windenergie genomen wordt in 
betreffende gemeente en zal dan later dit jaar kiezen of voor het kansrijk gebied een projectbesluit genomen wordt. Eventueel is 
het in goed overleg wel mogelijk onderliggende vergunningen te verlenen.

Verzonden: dinsdag 2 april 2024 10:16
Aan:

Een aantal vragen vanuit de raad zijn eigenlijk (indirect) gericht aan de provincie. Zou jij ambtelijk vanuit de provincie input 
willen geven hierop? Dat helpt mij bij het schrijven van de memo.

Team Duurzaamheid
Gemeente Wijk bij Duurstede

Ook zijn er nog een aantal vragen waar jij misschien op basis van ervaringen met andere gemeenten een beeld bij hebt. Zou je 
me hier ook bij willen helpen?

Waarom zou de provincie het bevoegd gezag voor windturbines over willen dragen aan gemeenten? Wat is hiervoor de 
motivatie?
Hoeveel ambtelijke capaciteit is er ongeveer nodig bij gemeenten wanneer zij het bevoegd gezag op zich nemen ? 
(Misschien heb jij hier ervaringen mee/kennis van). Er is veel twijfel of hier überhaupt genoeg ambtelijk capaciteit is om 
een eventueel windtraject te doorlopen.

a. Ondersteunt de provincie gemeenten die bevoegd gezag op zich nemen bij trajecten?
Wat zijn de financiële consequenties als gemeenten het bevoegd gezag op zich nemen ? Kost dit geld of levert dit juist 
geld op? Heb jij daar ervaringen mee of kennis van?
Wat kan een gemeente inbrengen wanneer de provincie bevoegd gezag blijft/is? Kan een gemeente dan wel 
bijvoorbeeld kaders meegeven (in overleg)? De letterlijke vraag: Is er nog enige invloed weggelegd voor de raad/het 
college indien de provincie het bevoegd gezag over zal nemen? Welke sturing is er mogelijk door de gemeente Wijk bij 
Duurstede in dit geval?
Welke acties vallen allemaal onder de verantwoordelijkheid van het bevoegd gezag?
Wat gebeurt er als gemeenten wachten met hun keuze voor het bevoegd gezag tot de provincie definitieve gebieden 
heeft aangewezen voor wind? Blijft het bevoegd gezag dan definitief bij de provincie?
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